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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

15. juli 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1350

Vil ministeren medgive, at det i lyset af, at resultatet og styringen af 

politireformen lod meget tilbage at ønske, forekommer bemærkelsesværdigt, 

at den tidligere rigspolitichef modtog en bonus oven i sin faste løn i 2007, og 

er ministeren indstillet på, at der skal være øget åbenhed om alle statslige 

chefers bonusordninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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